

M.KATO joins Hyundai KMSA MOTORSPORT N

加藤 正将選手がヒョンデ KMSA MOTORSPORT Nからエントリー



MASANOBU KATO joins the KMSA MOTORSPORT N team in the final round of 2023 TCR JAPAN on an ELANTRAN TCR.

Kato, who was driving the Audi RS3 TCR, chose the Hyundai TCR for the final race of the season. It will be the first time for a Japanese driver to ride a Hyundai race car.

Please look forward to the team play of Choi Jeong weon and Kato.

November 25-26 at sportsland sugo circuit.

加藤 正将選手が、2023年TCR JAPAN Series 最終戦にKMSA MOTORSPORT NチームからELANTRAN TCRで参戦します。

アウディ RS3 TCRをドライブしていた加藤選手は、シーズン最終戦にヒュンダイTCRを選択しました。

日本人ドライバーがヒュンダイのレーシングカーで参戦するのは初めてです。

チェ・ジョンウォン選手と加藤選手のチームプレーにご期待ください。

11月25日、26日スポーツランドSUGOでお会いしましょう。

■Head Office

株式会社日本レースプロモーション「JRP」
Japan Race Promotion, Inc.

〒102-0074 東京都千代田区九段南 2-3-25
2-3-25 Kudanminami, Chiyoda-ku, Tokyo

■レース事務局 [Secretariat]

ニュー パシフィック スポーツ マーケティング 株式会社
New Pacific Sports Marketing Inc.

〒158-0083 東京都世田谷区奥沢 6-18-18
6-18-18 Okusawa Setagaya-ku Tokyo Japan # 158-0083

